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Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie wymiany latarni przy al. Tysiąclecia. 
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Bardzo proszę, aby Miasto Lublin oraz Zarząd Dróg i Mostów podjęły rozmowy ze spółką 

PGE Dystrybucja S. A. oddział Lublin Rejon Energetyczny Lublin-Miasto na temat wymiany przez 

PGE ostatnich 5 szt. betonowych latarni oświetleniowych na pasie rozdziału al. Tysiąclecia 

(odcinek od al. Unii Lubelskiej do ul. Lubartowskiej) i zastąpieniu ich nowymi słupami 

aluminiowymi wraz z wymianą wyeksploatowanych opraw oświetleniowych. 

W ciągu ostatnich 3 lat spółka wymieniła wszystkie pozostałe latarnie przy tym odcinku 

drogi, czym nie tylko poprawiła bezpieczeństwo, ale i w sposób znaczący estetykę. Jest to rzecz 

bardzo ważna, bowiem mówimy o odcinku przyległym do Zamku Lubelskiego, jednego z 

najbardziej rozpoznawalnych zabytków Lu blina. Pozostawione między nowymi latarniami 5 

słupów betonowych nie pasuje do nowo wprowadzonego wyglądu, psuje całą korzyść estetyczną z 

już wykonanych prac, a także wprowadza chaos estetyczny w przestrzeni centrum miasta. 

Wnioskowana przeze mnie wymiana pozwoli na ujednolicenie oświetlenia w tym rejonie. Należy 

także nadmienić, że obecnie zamontowane na słupach betonowych stare opraw

y są już 

wyeksploatowane i awaryjne. 

W odpowiedzi proszę o poinformowanie mnie o przyjętych po rozmowach z PGE 

ustaleniach w tej sprawie, w tym przede wszystkim potwierdzenie czy spółka wykona wymianę 

pozostałych przy al. Tysiąclecia 5 szt. słupów betonowych w roku 2023. 
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